BELARUSIAN STATE UNIVERSITY FACULTY OF ECONOMICS Department of Corporate Finance

CHENG, Tianyi

IMPROVEMENT OF THE FINANCIAL PERFORMANCE OF COMMERCIAL COMPANY

Master's Thesis

Speciality 1-25 80 03 Finance, Taxation and Credits

Supervisor <u>I.P. Dzeraviaha</u> PhD in Economics, Associate Professor

ABSTRACT

Master's thesis: 80 pp., 5 fig., 24 tab., 50 source.

FINANCIAL PERFORMANCE, ZOOMLION, CHINA, FINANCIAL PERFORMANCE QUALITY, PERFORMANCE QUALITY IMPROVEMENT

The research object is Zoomlion, a representative listed company in the manufacturing industry.

The subject of the study is the analysis of "improving the financial performance of commercial companies."

The purpose of this work is to analyze the quality of the company's financial performance, discuss the issue of improving the quality of financial performance and make relevant recommendations.

Research methods: Project quality analysis method, Trend analysis, Structural analysis, Financial ratio method, Non-financial information analysis, SWOT analysis.

Research and development: This paper analyzes the basic situation and industry of Zoomlion; analyzes the balance sheet, income statement, cash flow statement and main financial indicators of Zoomlion; finds the problems faced by zoomlion and put forward proposals.

Scientific novelty: Combining the theories of Chinese and foreign scholars, from Zoomlion's annual report analysis of the company's financial performance quality, put forward suggestions to improve the company's financial performance.

The author of the work confirms that the calculation and analytical material presented in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and all theoretical, methodological positions and concepts borrowed from literary and other sources are accompanied by references to their authors.

РЕФЕРАТ

Магистерская работа: 94 с., 5 рис., 24 табл., 50 источников.

ФИНАНСОВЫЕ ПОКАЗАТЕЛИ, ЧОНСИ, КИТАЙ, КАЧЕСТВО ФИНАНСОВОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ, УЛУЧШЕНИЕ КАЧЕСТВА РАБОТЫ

Данный документ предназначен для репрезентативных компаний, котирующихся на бирже обрабатывающей промышленности.

тема настоящего исследования - « улучшение финансовой деятельности коммерческих компаний»

Цель настоящего документа заключается в анализе качества финансовой деятельности компании, изучении вопросов повышения качества финансовой деятельности и вынесении соответствующих рекомендаций.

методика проведения исследований: анализ качества проекта, анализ тенденций, структурный анализ, анализ финансовых показателей, нефинансовый анализ информации.

научные исследования и разработки: в настоящем документе анализируются основные условия и отрасли отрасли, в которых работает секция; анализ балансового отчета, отчета о прибылях, отчета о движении денежной наличности и основных финансовых показателей для Секции; Выявление проблем, с которыми сталкивается секция, и вынесение рекомендаций.

научный novelty: Combining the теоретические исследования отечественных и зарубежных ученых, анализ качества финансовой деятельности компании на основе ежегодных отчётов СКК и предложения по улучшению финансовой деятельности компании.

Автор этой публикации подтвердил, что представленные в ней расчеты и аналитические материалы правильно и объективно отражают состояние процесса исследования и что все теории, методологические позиции и концепции, заимствованные из литературы и других источников, сопровождаются ссылками на автора.